
POGOVOR PRED SREČANJEM S PREDSTAVNIKI VERSKIH
SKUPNOSTI

Del okolja, v katerem
živimo

Pred tradicionalnim novoletnim srečanjem s pred-
stavniki verskih skupnosti v naši občini, ki je bilo
letos 15. februarja, smo zaprosili za krafši pogovor
župnika stolne cerkve v Ljubljani Toneta Smerkolja.

Na vprašanje, kaj meni o so-
žitju med versko skupnostjo
rimskokatoliške cerkve in
družbenopolitičnimi organi-
zacijami in skupnostmi, je de-
jal, da sodelovaiye v sociali-
stični zvezi kot frontni organi-
zacyi za zdaj še ni takšno, kot
bi lahko bilo in kot je zamiš-
]jeno.

- Ali imate težave pri
opravljanju svojega verskega
poslanstva?

- Nobenih. Težave se po-
javljajo na drugih področjih.

- Na primer?
- Zelo veliko opravka Jma-

mo s socialno problematični-
mi Ijudmi, ki iščejo pomoč pri
nas, kadar jim ne zadošča ti-
sto, kar jim nudijo ustrezne
službe na ravni občine. Po-
slanstvo naše skupnosti pa je
takšno, da ne moremo odklo-
niti nikogar, pa čeprav vemo,
da se je zaradi različnih oko-
liščin (pa tudi zaradi alkohola)
znašel prav na dnu človeške
družbe.

- Živite na območju KS
Stara Ijubljana. Kako deluje-
te v tem okolju?

- Kar zadeva krajevno
skupnost, nimam pripomb in
prepričan sem, da jih tudi oni
nimajo na naš račun. Težave

področju. Gre za nekdanje ka-
noniške hiše pred stolnico, ki
so bile po vojni nacionalizira-
ne, duhovnikom pa so ostala
v lasti le tista stanovanja, kjer
so takrat prebivali. Gre za pri-
bližno sedem hiš. Mi predla-
gamo, da bi duhovniška sta-
novanja združili v dveh ali
treh hišah, stranke pa preseli-
li v preostale zgradbe. Lažje
in bolj preprosto bi bilo vzdr-
ževanje. S stanovanjskim
podjetjem doslej nismo uspeli
urediti te zadeve.

- Kako vzdržujete sakral-
ne objekte?

- Tako cerkve kakor tudi
naše delovarye financiramo
izključno s prispevki verni-
kov. Sredstev ni dovoft in že-
leli bi, da bi družba prispevala
več sredstev vsaj za vzdrževa-
nje tistih objektov, ki so pro-
glašeni za kulturni spomenik.
Tako je na primer s stolnico,
ki je kulturni spomenik šte-
vilka ena. Tu bodo potrebna
velika flnančna sredstva, če
bomo hoteli ohraniti vse tisto,
kar je že kar precej načel zob
časa, da o prahu in drugih
vplivih iz bližnjih ulic in živil-
skega trga niti ne govorimo.
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